

#### THE CHURCH OF CHRIST IN CHINA HEEP WOH COLLEGE 中華基督教會協和書院

\* 辛 本 首 教 曹 *勋* 和 青 元 2021 - 2022

2021-2022 Circular No.18 (第十八號通告) 171 PO KONG VILLAGE RD., TSZ WAN SHAN, KLN., HKSAR 香港九龍慈雲山蒲崗村道ーセー號

Tel 電話: 2323 4265 Fax 傳真: 2323 3258

E-mail: info@ccchwc.edu.hk

Homepage: http://www.ccchwc.edu.hk

Dear Parents/Guardians,

5th October, 2021

#### S1 Life Education Day Camp

To assist S1 students in their development of life skills, positive relationships with peers, and enrich their personal growth, a Life Education Day Camp will be held from 11<sup>th</sup> October to 13<sup>th</sup> October, 2021 at school and HKFYG Jockey Club Sai Kung Outdoor Training Camp. Through team-building and adventure-based activities in the day camp, we expect students to enhance their adaptability in junior secondary school life and become effective lifelong learners.

This learning opportunity aims at extending and enriching students' experience for whole-person development. If there is no special reason, students must participate in this activity. In case of sick leave, a doctor's certificate should be presented for school's permission. Students who cannot join the camp should return to school to do learning-related activities.

# Followings are the details of the S1 Life Education Day Camp:

Date:	11 <sup>th</sup> October (Mon)	12 <sup>th</sup> October (Tue)	13 <sup>th</sup> October (Wed)	
Venue:	School	School	Sai Kung Camp Site	
Roll call time:	1:45p.m.	1:45p.m.	8:00a.m.(AB Classes)	
			12:30p.m.(CD Classes)	
Dismissal time:	5:00p.m.	5:00p.m.	12:30p.m.(AB Classes)	
			5:00p.m. (CD Classes)	
Roll call venue:	Classroom	Classroom	Classroom	
Details of the S1 Life Education Day Camp will be announced in the Life Education lesson.				

If you have any enquiries, please contact Mr. Moy Ka Yiu or Miss Kwong Kit Sum on 2323 4265.

Yours faithfully,

Dr. Chu Kai Wing

Principal

敬啟者:

# 中一級生命教育日營

為協助中一級學生提升生活技能、社交能力及個人成長,本校訂於二零二一年十月 十一日至十三日,於學校及香港青年協會賽馬會西貢戶外訓練營為中一級學生舉辦生 命教育日營。透過團隊活動及歷奇活動等,加強學生適應初中生活的能力。

生命教育營為學生提供全人發展的機會,如無特殊原因,學生必須參加,病假須 **具醫生證明書**。若因特別原因而獲校長批准不參加中一級生命教育日營之同學,學生 需回校參與學校安排之學習活動。

### 中一級生命教育營詳細資料:

日期:	十月十一日(星期一)	十月十二日(星期二)	十月十三日(星期三)	
地點:	學校	學校	西貢營地	
集合時間:	下午一時四十五分	下午一時四十五分	上午八時(1A及1B)	
			中午十二時半(1C及 1D)	
解散時間:	下午五時	下午五時	中午十二時半(1A及 1B)	
			下午五時(1C及1D)	
集合地點:	所屬班房	所屬班房	所屬班房	
有關活動具體安排,將於「生命教育」課堂公佈。				

如有任何查詢,請致電 2323 4265 與梅嘉耀副校長或鄺潔心老師聯絡。

此致

貴家長

校長 朱啟榮 博士 謹啟

二零二一年十月五日